



matting / athletics / flooring

COMMERCIAL 3 YEAR ABRASIVE WEAR WARRANTY

LIMITED THREE (3) YEAR ABRASIVE WEAR WARRANTY

Edgewood Matting Ltd. warrants indoor installations (over firm, flat, clean, smooth, hard surfaces, free of cracks or foreign substances, of wood, concrete, or vinyl) of the product against abrasive wear in properly installed and maintained installations for a period of three (3) years. Failure is defined as the loss of fibre due to abrasive wear of 10% of the pile-fibre in any given area. This warranty is for abrasive wear only, and does not cover burns, cuts, gouges, pilling, matting of pile, shedding, flattening of the pile or pattern, staining, soiling, oiling, fading nor fibre loss due to abnormal usage. No warranty is granted for use of the products on stairs; in athletic playing areas; or for product which has been taken up from the original installation location and reinstalled.

Edgewood Matting Ltd. will assume the cost of replacement product on a depreciating basis, based on the replacement cost of the product.

1st Year	100%
2nd Year	50%
3rd Year	25%

THREE (3) YEAR LIMITED WARRANTY FOR RESISTANCE TO GOLF SPIKES

Edgewood Matting Ltd. warrants that during the specified period, the face fibres in the matting will not wear through to the point where the backing is exposed when subject to normal golf spike traffic, such as encountered in pro-shops and locker-rooms, in properly installed and maintained glue down installations.

The golf spike warranty is for a period of three (3) years under normal conditions in indoor/outdoor use, with exception of pivot points or areas; stairs, and athletic playing areas. Edgewood Matting Ltd. will assume the cost of replacement product on a depreciating basis based on the replacement cost of the product.

1st Year	100%
2nd Year	50%
3rd Year	25%

LIMITED ONE (1) YEAR MANUFACTURER DEFECT WARRANTY

Edgewood Matting Ltd. warrants to the original purchaser of the covered product that at the time of sale the product will be free from defects in material and workmanship, and will remain free of such defects for a period of one (1) year from the invoice date. Edgewood Matting Ltd. reserves the right to determine final warranty coverage. Warranty is subject to all terms and conditions here within this document.

PRODUCTS COVERED

The products covered under this warranty are as listed: Everest™, Premium Knob™, Premium Knob™ HD, Premium Rib™, Supreme Diagonal Tile, Supreme Knob™, Supreme Knob™ Tile.

TRANSFERABILITY

This warranty is in no way transferable.

EDGEWOOD MATTING LTD'S RESPONSIBILITIES

In the case of a warranty claim whereby the product is determined within the warranty period to have a manufacturer defect, Edgewood Matting Ltd. will at our sole discretion, repair, replace or issue credit for the defective components. In the case of repair or replacement there is no guarantee of matching dye-lot, colour, shade or style. Edgewood Matting Ltd. reserves the right to use an alternative product for replacement.

PURCHASER RESPONSIBILITIES

The purchaser is responsible for:

- The proper installation and maintenance of the product in accordance to manufacturer requirements.
- Appropriate use of the product
- Notifying Edgewood Matting Ltd. of any defect within sixty (60) days of discovery.
- Complying with all reasonable requests of the manufacturer in the process of a claim
- The removal and re-installation of the product in the instance of a claim.
- The purchaser agrees to and accepts the terms and conditions of this warranty.

LIMITATIONS

Failure of the purchaser to comply with and fulfill their responsibilities will render the warranty null and void. Any use of, or installation of the product that is deemed to be improper by Edgewood Matting Ltd. will void the warranty, this may include but is not limited to the use of the product that is outside its intended purpose.

DISCLAIMER AND EXCLUSIONS

All other warranties for the products covered by this warranty expressed or implied are null and void. Edgewood Matting Ltd. shall have no obligation or liability for any incidental or consequential damage, loss or expense involving the use, misuse or failure of the products sold and distributed by Edgewood Matting Ltd.



matting / athletics / flooring

GARANTIE COMMERCIALE DE TROIS (3) ANS CONTRE

GARANTIE LIMITÉE DE TROIS (3) ANS CONTRE L'USURE ABRASIVE

Edgewood Matting Ltd. garantit les installations intérieures (sur des surfaces fermes, planes, propres, lisses et dures, exemptes de fissures ou de substances étrangères, qu'elles soient en bois, en béton ou en vinyle) contre l'usure abrasive du produit, à condition qu'elles soient correctement installées et entretenues, pour une période de trois (3) ans. La défaillance est définie comme une perte de fibres abrasives représentant 10 % de la surface des fibres dans une zone donnée. La présente garantie couvre uniquement l'usure abrasive et exclut les brûlures, les coupures, les rainures, les empreintes, les nœuds, le boulochage, l'aplatissement, les taches, les salissures, les huiles, la décoloration ainsi que toute perte de fibres résultant d'une utilisation anormale. Aucune garantie n'est offerte pour les produits utilisés dans les escaliers, les aires de jeux sportives ou les produits retirés de leur emplacement d'installation d'origine puis réinstallés.

Edgewood Matting Ltd. assumera les coûts de remplacement du produit selon un barème de dépréciation, calculé en fonction du coût de remplacement du produit.

1re année	100 %
2e année	50 %
3e année	25 %

GARANTIE LIMITÉE DE TROIS (3) ANS CONTRE L'USURE CAUSÉE PAR LES CRAMPONS DE GOLF

Edgewood Matting Ltd. garantit que, pendant la période de garantie, les fibres de surface du tapis ne s'useront pas jusqu'à exposer le dossier lorsqu'elles sont soumises à une circulation normale avec des chaussures à crampons de golf, comme on en retrouve dans les boutiques professionnelles et les vestiaires, à condition que le produit soit correctement installé et entretenu.

La garantie contre l'usure causée par les crampons de golf est valide pour une période de trois (3) ans dans des conditions normales d'utilisation intérieure ou extérieure, à l'exception des zones de pivotement, des escaliers et des aires de jeux sportives. Edgewood Matting Ltd. assumera les coûts de remplacement du produit selon un barème de dépréciation, calculé en fonction du coût de remplacement du produit.

1re année	100 %
2e année	50 %
3e année	25 %

GARANTIE LIMITÉE D'UN (1) AN CONTRE LES DÉFAUTS DE FABRICATION

Edgewood Matting Ltd. garantit à l'acheteur initial que le produit couvert sera exempt de tout défaut de matériaux et de fabrication au moment de la vente et qu'il le demeurera pendant une période de un (1) an à compter de la date de facturation. Edgewood Matting Ltd. se réserve le droit de déterminer la couverture finale applicable au titre de la garantie. La présente garantie est assujettie à l'ensemble des modalités et conditions énoncées dans le présent document.

PRODUITS COUVERTS

Les produits couverts par la présente garantie sont les suivants : Everest™, Premium Knob™, Premium Knob™ HD, Premium Rib™, Tuile diagonale suprême, Supreme Knob™, Tuile Supreme Knob™.

CESSIBILITÉ

La présente garantie est incessible.

RESPONSABILITÉS D'EDGEWOOD MATTING LTD.

Dans le cas où une réclamation au titre de la garantie confirme la présence d'un défaut de fabrication pendant la

période de garantie, Edgewood Matting Ltd. pourra, à sa seule discrétion, réparer, remplacer ou émettre un crédit pour les composantes défectueuses. En cas de réparation ou de remplacement, aucune correspondance exacte de lot de teinture, de couleur, de nuance ou de style n'est garantie. Edgewood Matting Ltd. se réserve le droit d'utiliser un produit de remplacement équivalent.

RESPONSABILITÉS DE L'ACHETEUR

L'acheteur est responsable de :

- assurer l'installation et l'entretien adéquats du produit conformément aux exigences du fabricant;
- utiliser le produit conformément à sa destination;
- aviser Edgewood Matting Ltd. de tout défaut dans les soixante (60) jours suivant sa découverte;
- se conformer à toute demande raisonnable du fabricant dans le cadre du traitement d'une réclamation;
- assumer le retrait et la réinstallation du produit lorsqu'une réclamation est présentée;
- reconnaître et accepter les modalités et conditions de la présente garantie.

LIMITATIONS

Le défaut de l'acheteur de respecter les responsabilités qui lui incombent rendra la présente garantie nulle et sans effet. Toute utilisation ou installation du produit jugée inappropriée par Edgewood Matting Ltd. annulera la garantie, y compris, sans s'y limiter, toute utilisation du produit à des fins autres que celles auxquelles il est destiné.

AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ ET EXCLUSIONS

Toutes les autres garanties applicables aux produits couverts par la présente garantie, qu'elles soient expresses ou implicites, sont nulles et sans effet. Edgewood Matting Ltd. n'assume aucune obligation ni responsabilité à l'égard de tout dommage accessoire ou indirect, de toute perte ou de toute dépense résultant de l'utilisation, d'une mauvaise utilisation ou de la défaillance des produits vendus et distribués par Edgewood Matting Ltd.